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Fra administrasjonen møtte: 
Grete Elverum, HR-sjef.  
Torill Foss Lundgren, konst. økonomisjef.  

 
 
Merknader: 
Sak 77/23 ble behandler før sak 76/23. 

 
  



Saksliste 

Tid 
Utvalgs- 
saksnr Innhold 

Arkiv- 
Saksnr 

-o0o- ST 72/23 Referatet fra forrige møte 01.09.2023 er godkjent. 
Referatet ble godkjent på epost etter forrige møte. 

 

09.00 - 09.20 ST 73/23 Status for Elgeseter gate 10 / Helgasetr. 
Informasjonssak v/ Campusprosjektet. 

 

09.20 - 09.35 ST 74/23 Status for Elgeseter gate 16. 
Informasjonssak v/ Økonomiseksjonen. 

 

09.35 - 09.55 ST 75/23 Økonomisk status - Prognose MH pr. 2. tertial 2023. 
Informasjonssak v/ Økonomiseksjonen. 

2022/47186 

09.55 - 10.20 ST 76/23 Oppsummering fra Strategisamling 25. september 2023. 
Informasjonssak v/ dekan Siri Forsmo. 

2022/47186 

10.20 - 10.40 ST 77/23 Gjennomføring av arbeidsmiljøundersøkelsen  
2023-2025 (ARK). 
Informasjonssak v/ HR-seksjonen. 

2023/33315 

10.40 - 10.50 ST 78/23 Fordeling av velferdsmidler 2023. 
Vedtakssak v/ Dekanens stab. 

2023/18160 

10.50 - 11.10 ST 79/23 Nytt fra dekanen. 
Informasjonssak v/ dekan Siri Forsmo. 

 

11.10 - 11.15 ST 80/23 Nytt fra administrasjonen. 
Informasjonssak v/ adm. leder Tor Christian Sletner. 

 

11.15 - 11.30 ST 81/23 Orientering fra fagforeningene og HVO. 
Informasjonsrunde rundt bordet. 

 

 
 
  



ST 72/23 Referatet fra forrige møte 01.09.2023 er godkjent 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
Referatet ble godkjent på e-post etter forrige møte 01.09.2023. 
 
 

ST 73/23 Status for Elgeseter gate 10 / Helgasetr 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
Terese Brekke, prosjektleder Campusutvikling NTNU, informerte om saken og viste en 
presentasjon som legges ved referatet.  
 

 Status byggeprosjektet (bilde av byggeplassen) 
 Statusrapport Helgasetr pr september 2023 
 Kommende befaringer 
 Utvendig skilting 
 Aktiviteter siden sist og fremover 
 Økonomi 
 Avtaler 
 Fremdrift 
 Brukerinvolvering 
 Kommunikasjon, bla. Åpent-hus-arrangement i løpet av høsten 2023.  

 
Innspill i møtet: 

 Alle byggeprosjektene i Vangslunds gate for tiden skaper utfordringer for myke 
trafikanter. Hvordan blir trafikksituasjonen for fotgjengere og syklende der fremover? 

o Svar i møtet: Gang og sykkelbanen langs Vangslunds gate blir ferdigstilt 
samtidig med byggeprosjektet, og undergangen under Olav Kyrres gate mellom 
Helgasetr og Øya helsehus blir utbedret og gjenåpnet. Det er dessverre lite 
samarbeid mellom de ulike byggeprosjektene om løsninger for myke trafikanter 
i byggeperioden. Det anbefales derfor at gående og syklende finner alternative 
(om)veier i byggeperioden og unngår konflikt med anleggstrafikk. 

 Bekymring for at skiltingen blir plassert for høyt på bygget og lite synlig fra bakkeplan, 
og innspill om at skilt for NTNU bør plasseres over skilt for SiT.  

o Svar i møtet: Prosjektet er klar over problemstillingen og skal påse at skilting 
blir tydelig og godt synlig fra bakkeplan. Det vil også komme en tavle på 
bakkeplan for å gjøre det enkelt å finne frem på området. Takker for innspill om 
at skilt for NTNU skal stå øverst. 

 Det har vært mange innlegg i Universitetsavisa om for få arbeidsplasser i Helgasetr i 
forhold til behovet ved ISA. Kan det være aktuelt at MH avgir areal til andre? 

o Svar i møtet: Nei, det er ikke planlagt noen endringer i fordeling av areal.  
 
Minner om byggeprosjektets informasjonsside:  
https://www.ntnu.no/campusutvikling/elgesetergate-10 
 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
LOSAM tar saken til orientering. 
 

https://www.ntnu.no/campusutvikling/elgesetergate-10


 

ST 74/23 Status for Elgeseter gate 16 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
Espen J. Henriksen fra økonomiseksjonen informerte om saken og viste en presentasjon som 
legges ved referatet. 
 
Hovedpunkter: 

 Medvirkning i temabrukergrupper 
 Div. oppdateringer siden sist 
 Planlegging AV/IT 

 
I forrige møtet var det innspill om navn på bygget. Det gjøres oppmerksom på at navn på bygget 
bestemmes av byggets eier, og ikke av MH som kun er en av flere leietakere. 
 
Innspill/merknader i møtet: 

 NTL: Det bør uansett avholdes en navnekonkurranse så et navneforslag kan spilles inn til 
huseier.  

o Det ble enighet om at prosjektleder snarest tar kontakt med huseier om det er evt. 
innvendinger på at det utlyses en intern navnekonkurranse med 2 mnd. frist. 
Lyses ut så snart som mulig før «Medisinsenteret» blir mer innarbeidet. Det var 
enighet i LOSAM om at bygget ikke kan hete «Medisinsenteret». 

 NTL: Det ble etterlyst prosentvis andel av enekontor for ELG 16, evt. hvor mange 
ansatte fra fak.adm. som skal flytte til ELG 16 per i dag.  

o Svar i møtet: Det finnes ingen eksakte tall på dette pr. i dag. Uansett er utforming 
av arealet allerede fastsatt, og endringer nå vil medføre ekstra kostnader. Og 
enhver økning i kostnader vedr. ELG-16 vil gi mindre penger disponibelt til 
andre planlagte aktiviteter, f.eks. opprustingen av studentarealer i Fred Kavli-
bygget. Og om det skulle bli for mye plass i ELG-16, så har ikke MH råd til å la 
store arealer stå ubrukt og vil i så fall forsøke å fremleie areal.  

 
Minner om byggeprosjektets informasjonsside: https://prosjekt.hent.no/elg16/  
 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
LOSAM tar saken til orientering. Prosjektleder følger opp vedr. navn på bygget.  
 
 

ST 75/23 Økonomisk status - Prognose MH pr. 2. tertial 2023 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
Konst. økonomisjef Torill Foss Lundgren informerte om saken og viste en presentasjon med 
oppdaterte tall som legges ved referatet. 
 
Økonomisystemet gir fortsatt ikke god nok oversikt over kostnader, men det jobbes med å 
bringe dette i orden så vi får gode styringstall fremover. 
 

https://prosjekt.hent.no/elg16/


Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
LOSAM tar saken til orientering. 
 
 

ST 76/23 Oppsummering fra Strategisamling 25. september 2023 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
Dekan Siri Forsmo informerte om saken og viste en presentasjon som legges ved referatet. 
 
Innspill i møtet: 

 NSF: Viktig å kommunisere at nullopptak bare betyr at det ikke tas opp studenter 
kommende semester, ikke at emnet blir nedlagt slik mange tror. Vedr. administrative 
endringer så er det viktig at de berørte ansatte føler de har noen å snakke med om 
eventuelle bekymringer rundt situasjonen, hvis de har behov for det.  

 NTL: Det bør finnes en løsning for Global helse og fortsatt satsning på visjonen om 
Helse for en bedre verden.  

o Svar i møtet fra dekan: Det er mulig det kommer en stipendordning for 
utenlandske studenter, men MH kan ikke forplikte seg til å kjøre studiet med få 
studenter og uten at det er finansiering for studieplassene.  

 FF: Det bør finnes gode løsninger for internasjonalisering og mobilitet, som vi er pålagt, 
og det må lages forpliktende løsninger for å ivareta dette når internasjonale mastere blir 
omgjort til norske. 

 FF: Bør se på rutiner for internfakturering (NextMove): dette gjelder også bruk av labber 
utenom undervisning for å kunne opprettholde kompetanse i labben (herunder mindre 
piloter som trengs for å kunne søke forskningsmidler). Slike det er nå har vi ikke råd å 
bruke egne labber.  

 HVO: Har registrert bekymring blant både økonomer og kontorsjefer om at de føler de 
ikke blir involvert og hørt i tilstrekkelig grad. Minner også om at interne 
organisasjonsendringer ihh. til TPA 7.6.1. skal behandles i LOSAM.  

o Svar i møtet fra administrasjonen: Det skal avholdes møter og samtaler med både 
økonomer og kontorsjefer den kommende tiden for å sikre at alle blir hørt og 
føler seg inkludert og ivaretatt i prosessen.  

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
LOSAM tar saken til orientering.  
 
 

ST 77/23 Gjennomføring av arbeidsmiljøundersøkelsen 2023-2025 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
Hanne Mattson og Kristin Hjeldnes fra HR-seksjonen informerte om saken og viste en 
presentasjon som legges ved referatet.  
 
Det ønskes innspill og dialog med LOSAM om gjennomføring av ARK. 
 
Innspill i møtet: 

 Det må settes av tilstrekkelig tid til etterarbeid så resultatene fra undersøkelsen kan 
bearbeides og gi effekt ute på enhetene. 



 Det bør også kartlegges om ARK faktisk har noen effekt. Blir tiltak som fastsettes i 
etterarbeidet gjennomført i praksis? 

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
LOSAM tar saken til orientering og HR følger opp innspillene fra møtet.   
 
 

ST 78/23 Fordeling av velferdsmidler 2023 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
Saken ble raskt gjennomgått i møtet. Det var ingen merknader til saksdokumentene.  
 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
Velferdsmidlene kr. 449.676,- tildelt MH-fakultetet for 2023 fordeles til enhetene i Trondheim 
(instituttene + fakultetsadministrasjonen) i forhold til antall ansatte. Ansatte i Gjøvik og Ålesund 
omfattes ikke av denne tildelingen.  
 
LOSAM presiserer at velferdsmidlene ikke skal benyttes til gaver og lignende, men til felles 
aktiviteter for å styrke arbeidsmiljø og fellesskap.  
 
Bruken av velferdsmidlene skal bestemmes på allmøte eller lignende slik at de ansatte på 
enhetene gis anledning til medvirkning for hvordan midlene skal brukes.  
 
LOSAM oppfordrer enhetenes ledere til å informere alle sine ansatte om velferdsmidlene og 
skape engasjement om hvordan de best kan benyttes. 
 
Midlene bør benyttes i løpet av 1. halvår 2024 og i alle fall før utgangen av 2024. 
 
Enstemmig. 
 
 

ST 79/23 Nytt fra dekanen 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
Det ble ikke tid til å gå gjennom informasjonen i møtet, men presentasjonen som skulle vært vist 
legges ved referatet.  
 
Hovedpunkter: 

 Åpning av SFF CAC 
 Fakultetsstyret 14. september 
 Organisering av forsknings- og kompetansesentrene utenfor spesialisthelsetjenesten 
 Ledersamlingen 25. september (se også LOSAM sak 76/23) 

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
LOSAM tar saken til orientering. 
 



 

ST 80/23 Nytt fra administrasjonen 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
Saken utgår.  
 
 

ST 81/23 Orientering fra fagforeningene og HVO 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
Runde rundt bordet: 

 Ønsker informasjon om den pågående utredning av en mer samlet organisering av 
forsknings- og kompetansesentrene utenfor spesialisthelsetjenesten som HOD har 
igangsatt. 

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 29.09.2023  
Informasjonssak om «Utredning av en mer samlet organisering av forsknings- og 
kompetansesentrene utenfor spesialisthelsetjenesten» settes opp til neste ordinære møte i 
LOSAM.  
 


